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VPRAŠANJE
Stolp Ijubljanskega gradu je dobil mladeniško podobo in

nas prijetno osvežuje $ svojo belino. Toda nekje sem bral, da
bo ta belina kmalu izginila in da bo stolp posivel.

Ali ni škoda?

KOMENTAR
Je že tako, da se vse slej ko prej prilagodi okolju. Zato se

bo tudi naš grajski stolp odel v vsesplošno Ijubljansko sivino.
Sicer pa naj slolp čimprej posivi, sicer v prihodnje ne

bomo mugli reči »bel kot bela Ljubljana«, ampak »bel kot
grajski stolp«.

Ustaljenih rekel pa ne gre spreminjati.
ZBODEL JE MAM,

narisal pa JO.Š


